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Het Nationaal Sportvelden Congres is in acht jaar 

uitgegroeid tot hét kennis- en netwerk event 

van de Nederlandse sportsector en daarom een 

must voor fieldmanagers en beleidsambtena-

ren van gemeentes en verder sportbestuurders, 

aannemers, adviseurs en vertegenwoordigers 

van de industrie. De redactie van Fieldmanager 

heeft voor het thema ‘Sports as a Service’ geko-

zen, omdat het onder invloed van de crisis niet 

altijd meer nodig is om zelf te investeren. Een 

gemeente hoeft niet langer eigenaar te zijn van 

een complex om haar burgers aan het sporten 

te krijgen. Enthousiasmeren, stimuleren en 

voorwaarden scheppen lijken soms voldoende. 

Niet alleen zullen dit jaar opdrachtgevers op het 

congres zijn om up to date te blijven; ook zullen 

er in grotere mate dan voorheen clubbestuurders 

kennis komen vergaren.

Achtste Nationaal Sportvelden Congres op 
20 november bij Willem II
‘Sports as a Service’: de gemeente faciliteert, de sportverenigingen rooien 
eigen akker

Op 20 november 2014 zal vakblad Fieldmanager voor de achtste keer het Nationaal Sportvelden Congres organiseren. De locatie is dit 

jaar voor de tweede keer in het Willem II stadion in Tilburg. 30 vooraanstaande sprekers zullen presentaties verzorgen rondom het 

thema: ‘Sports as a Service’.
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Lezingen over actuele brancheonderwerpen.
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Gemeente faciliteert, clubbesturen nemen het 

roer over

Voorzitter van voetbalvereniging Noordscheschut 

Koob Benjamins bevestigt de actualiteit van het 

thema. Het heeft deze zomer een overeenkomst 

met de gemeente afgesloten over het onderhoud: 

de club betaalt geen huur meer, maar pleegt 

eigen onderhoud van velden en kleedkamers. De 

gemeente verzorgt groot onderhoud. Voor dagelijks 

onderhoud ontvangt de club een jaarlijkse onder-

houdsbijdrage van 32 duizend euro per jaar. Een 

deel van dat geld investeert het clubbestuur inmid-

dels in andere zaken, want de club onderhoudt 

maar liefst voor 35 procent minder, omdat zij geen 

overheadkosten hebben en goedkope deals sluiten 

met omliggende aannemers en sponsors. Benjamins: ‘De gemeente zorgt ervoor dat het accom-

modatieonderhoud met name financieel is afgedekt, zodat wij als club alleen nog zelf in actie 

moeten komen. Maar uiteindelijk zijn wij als club ook degene die onderhoud het beste op zich 

kunnen nemen: we zitten dicht op de velden, hebben een flexibele inzetbaarheid van man en 

machine en hebben van oudsher goede contacten met de aannemerswereld. Wij zorgen er ver-

der zelf voor dat we de club levendig houden met evenementen. De groei zit er zodanig in, dat 

we willen uitbreiden met kleedkamers. Deze sportstimulans had de gemeente op clubniveau niet 

zo goed voor elkaar kunnen krijgen als wij.’

Interactieve discussies.

Stuur of twitter dit artikel door! 

Scan of ga naar:  

www.Fieldmanager.nl/artikel.asp?id=17-4830


